
Zápis z 246. zasedáńı AS MFF UK dne 4. prosince 2019

Př́ıtomni: C. Brom, Z. Drozd, J. Fiala (odchod 19.45), R. Grill, S. Hencl (odchod 19.55), J. Hric, M. Krtička,
V. Kučera, M. Maciak, O. Pangrác, J. Pavl̊u, M. Pešta, J. Stráský, B. Vidová Hladká, M. Žák, O. Knopp,
P. Korcsok, Z. Procházková, P. Schmidtová, V. Švandeĺık, V. Zouhar (odchod 19.55).
Hosté: J. Kratochv́ıl, D. Lanková (odchod 19.40), V. Baumruk (odchod 19.50), M. Rokyta, L. Skrbek, J. Sgall,
J. Trlifaj, M. Vlach, K. Houfek (odchod 20.05), V. Kala, J. Kalbáčová Vejpravová (odchod 20.05), A. Kazda,
D. Schmoranzer, K. Tůma, J. Vaverka (odchod 18.30).
Omluveni: M. Feistauer, P. Houška, J. Hrabovský, J. Pikora.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:05 v zasedaćı mı́stnosti M250. Zasedáńı ř́ıdil Z. Drozd.

Program zasedáńı (upravený)

1. Schváleńı programu 246. zasedáńı AS MFF UK

2. Schváleńı zápisu z 245. zasedáńı AS MFF UK

3. Výsledky voleb do ZKAS AS MFF UK, ZKAS AS UK a SKAS AS UK

4. Informace vedeńı fakulty

5. Vyhlášeńı volby děkana MFF UK

6. Návrh na změnu Jednaćıho řádu VR MFF UK

7. Rozděleńı výsledk̊u hospodařeńı UK za rok 2018

8. Delegováńı zástupce AS MFF UK do konkurzńı komise

9. Různé

1. Schváleńı programu 246. zasedáńı AS MFF UK

Navržený program se mı́rně lǐśı od zveřejněného, kv̊uli host̊um bylo navrženo pozměněné pořad́ı bod̊u, viz výše.

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Program byl schválen v navrženém pořad́ı.

2. Schváleńı zápisu z 245. zasedáńı AS MFF UK

Schváleńı bylo z d̊uvod̊u technických nedostatk̊u odloženo na př́ı̌st́ı zasedáńı.

3. Výsledky voleb do ZKAS AS MFF UK, ZKAS a SKAS AS UK

Dr. Vaverka prezentoval výsledky voleb (volebńı protokoly jsou zveřejněny na webu AS MFF UK), okomentoval
statistiku účasti, doporučil v př́ı̌st́ım vyhlášeńı voleb lépe specifikovat možnost dodáńı volebńıch teźı. Vzhledem
ke složitosti organizace personálńıho zajǐstěńı voleb a také k možnému zvýšeńı volebńı účasti (z KTV nehlasoval
zjevně vzhledem k odlehlosti nikdo) doporučuje např́ı̌stě usilovat o elektronické volby.

AS MFF UK poděkoval Dr. Vaverkovi za dobře odvedenou práci předsedy volebńı komise.

4. Informace vedeńı fakulty

Pan děkan se zármutkem oznámil, že tragicky zemřel doc. J. Křivánek, vedoućı Skupiny poč́ıtačové grafiky na
KSVI. Dále zmı́nil:

� pr̊uběh oslav 17. 11.,

� uděleńı ceny Neuron aplikovanému matematikovi M. Balkovi a astrofyzikovi O. Pejchovi,

� uděleńı ceny Frantǐska Běhounka doc. J. Kalbáčové Vejpravové,

� jmenováńı prod. Trlifaje Fellow of the AMS,

� vyhlášeńı výsledk̊u soutěž́ı GAČR, kde je fakulta lehce nadpr̊uměrná, přičemž matematika dosáhla skoro
50% úspěšnosti, F a I cca 30%.
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https://www.mff.cuni.cz/cs/akademicky-senat/volby/ZKASASUK2019


Prod. Skrbek informoval o postupu ve stavbě Pavilónu M+I, př́ı̌st́ı pátek (13. 12.) bude hotové d́ılo převzato,
kolaudace proběhne do konce února 2020. V lednu budou připraveny dvě varianty rozvrhu — s a bez pavilónu
— výuka v novém pavilónu by měla být možná od března.

Pan děkan doplnil informaci o soutěži na umělecké d́ılo — bylo 14 zájemc̊u ze 7 uměleckých fakult, 4 zájemci se
přihlásili, 3 návrh odevzdali, 5. 12. bude porota rozhodovat o pořad́ı. O př́ıpadné realizaci rozhodne následně
KD.

Prod. Skrbek doplnil informaci k chystaným stavebńım úpravám v daľśım roce:
� požadavky pracovǐst’ jsou sebrány,

� opláštěńı TL a OP v Troji bylo vyřazeno z dlouhodobého plánu, nicméně máme (starý) projekt a je naděje,
že 2020/2021 mohou zbýt prostředky jiným fakultám, takže projekt nechá aktualizovat,

� bude se soutěžit rekonstrukce p̊udńıch prostor na Karlově, mělo by být hotovo př́ı̌st́ı rok na podzim,
přibude tak cca 30 mı́st,

� rekonstrukce výtah̊u v Troji (TL a bufet) a Karĺıně,

� rekonstrukce svislých rozvod̊u vody a odpad̊u v Troji,

� rekonstrukce uvolněných prostor na MS (po odstěhováńı do nového pavilónu),

� bufet v Troji nemá odlučovač mastnot, potřebuje vyjednat odvoz gastroodpadu, . . .

Prod. Vlach informoval, že:
� bylo zveřejněno video

”
Už brzy ve vaš́ı hlavě“ (reklama na matfyz) — již přes 170 tiśıc zhlédnut́ı na

youtube.com,

� kniha
”
Tenkrát v Listopadu“ je již téměř rozebrána,

� dozorč́ı rada CUIP schválila založeńı spin-offu
”
Charles Games“ (MFF UK–FF UK–ÚSD AV ČR),

� MFF UK źıskala projekt u ÚVT na informačńı db systém propagačńı agendy, který by výhledově (vy-
tvořen do cca konce roku 2020) mohl monitorovat efektivitu propagace a ćıleně zaśılat propagačńı ma-
teriály,

� univerzitńı
”
Pracovńı komise pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčńımu subjekty“ (prod.

Vlach je členem) výhledově předlož́ı návrhy jak na UK přistupovat k fundraisingu a spolupráci s firmami,

� bude prob́ıhat mentoringový kurz pro mentory z řad student̊u — organizuje KPC,

� letošńı DOD byl poměrně úspěšný, proběhl bez závažněǰśıch problémů, zúčastnilo se asi 750 registrovaných,
tj. podobně jako vloni. Za rok bude DOD v novém pavilónu v Troji.

V. Zouhar upozorňuje, že NMgr. studijńı plány nově akreditovaných SP nejsou dohledatelné na webu. Prod. Kuboň
potvrzuje a konstatuje, že to bude napraveno, jakmile to bude technicky možné.

Prod. Trlifaj obdržel zat́ım neveřejný draft UK scientometrie, vytvořený týmem doc. Municha z CERGE. Nová
scientometrie se značně lǐśı od

”
kafemlejnkové“ (je mj. založena na decilech, kvartilech, . . . ).

C. Brom informoval o jednáńı ekonomické komise AS UK, která si vyžádala informaci k výše zmı́něné scien-
tometrii UK — 16. ledna 2020 bude dokončeno peer-review a bibliometrie, jednotlivé fakulty maj́ı odevzdat
sebeevaluačńı zprávu. Př́ıslušný panel se sejde v dubnu, hodnot́ıćı zprávy budou v polovině května 2020, poté
je dostanou fakulty k vyjádřeńı. Zpráva by měla být odevzdána orgán̊um UK 22. 12. 2020. Tj. nebude využito
k rozdělováńı finanćı ani na rok 2021.

5. Vyhlášeńı volby kandidáta na děkana MFF UK

Předseda AS MFF UK považuje za př́ıhodné, aby se začala připravovat volba děkana pro př́ı̌st́ı volebńı obdob́ı.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK vyhlašuje volbu kandidáta na děkana MFF UK na 22. dubna

2020. Uzávěrka přihlášek je 18. března v 18.00.“

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.
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https://www.youtube.com/watch?v=udRbPeZu0SE


6. Návrh na změnu Jednaćıho řádu VR MFF UK

Pan děkan vysvětluje, že upravovaná problematika (tj. organizačńı zajǐstěńı zasedáńı VR MFF UK) nepatř́ı
do Jednaćıho řádu VR MFF UK, a omlouvá se, že se tato změna nepromı́tla do př́ıpravy předpisu, který se
schvaloval cca před rokem.

Návrh usneseńı:
”
Senát projednal v 1. čteńı návrh na změnu Jednaćıho řádu VR MFF UK a

postupuje ho k druhému čteńı a projednáńı na daľśım zasedáńı senátu.“

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

7. Rozděleńı výsledk̊u hospodařeńı UK za rok 2018

Ing. Lanková vysvětlila detaily a pozad́ı návrhu.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje návrh na převedeńı celé částky nerozděleného zisku

(6 464 280,90 Kč) ve prospěch FRIM.“

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

8. Delegováńı zástupce AS MFF UK do konkurzńı komise

Do konkurzńı komise na mı́sto lektora španěľstiny na KJP (v úterý 7. ledna 2020) jmenuje AS MFF UK jako
svého zástupce J. Pavl̊u a jako náhradnici Z. Procházkovou.

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Návrh byl přijat.

Do konkurzńı komise na pozice AP1 na I sekci (tj. pro nové doktorandy) jmenuje AS MFF UK jako svého
zástupce J. Fialu a jako náhradnici P. Schmidtovou.

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Návrh byl přijat.

9. Různé

Pravděpodobné termı́ny daľśıch zasedáńı AS MFF UK v roce 2020 jsou: (8.1.), 12.2., (18.3.), 22.4.

C. Brom informoval o:
� aplikaci scientometrie M17+ na financováńı VŠ — pravděpodobně se použije předevš́ım Modul II (asi

1. kvartil 60 %, 2. kvartil 30 % 3. kvartil 10 %, určeno dle AIS na celý FORD, tj. Fyzika, Matematika,
Informatika). Nejsṕı̌s se nebudou poč́ıtat konsorciálńı publikace (nad 30 autor̊u)! Následné děleńı finanćı
na rok 2020 se očekává z 90 % podle

”
zafixovaného RIVu“ z 2016 a z 10 % se bude dělit dle M17+ podle

Modulu II.

� p̊ujčce FHS — FHS předložila (optimistický) splátkový kalendář, nicméně rozpočet této fakulty roste
nejrychleji na UK.

� projektech IGRÁČEK — jedná se o velké (cca 3 mil.) dvouleté projekty pro skupinu doktorand̊u; téma
projekt̊u nesmı́ být stejné jako téma některé z dizertaćı účastńık̊u projektu, projekty budou vyhlášeny na
jaře, deadline bude v zář́ı.

J. Stráský zmı́nil nový OP JAK (operačńı program Jan Ámos Komenský), který bude mimo jiné
”
podporovat

institucionálńı prostřed́ı“, např́ıklad vytvářeńı grantových odděleńı.

Jednáńı bylo ukončeno v 20.20.

Zapsal J. Pavl̊u.
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